
Oświadczenie złożone 

przez senatora Marka Borowskiego 

na 41. posiedzeniu Senatu 

w dniu 17 maja 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów  

Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W dniu 3 marca br. skierowałem na Pańskie ręce oświadczenie w sprawie sytuacji, w jakiej znaleźli się 

mieszkańcy osiedla „Czerwona Jarzębina” na warszawskim Targówku i kilku innych osiedli w tym rejonie. 

Osoby te nie mogły uzyskać prawa własności do gruntów, za które zapłaciły pełną kwotę na specjalne konto  

w SK Banku w Wołominie, który to bank niestety upadł. 

W odpowiedzi z dnia 20 marca br. – przy okazji dziękuję za szybką odpowiedź – podsekretarz stanu, pan 

Andrzej Nowak, poinformował mnie, że Ministerstwo Finansów poszukuje rozwiązania tego problemu  

i w tym celu zwróciło się do Ministerstwa Sprawiedliwości o prawną opinię w przedmiotowej sprawie. Opinia 

ta miała wpłynąć do Ministerstwa Finansów najwcześniej na początku kwietnia. 

Mam nadzieję, że ze względu na spory upływ czasu od zapowiedzianej daty wystawienia opinii, dokument 

ten jest już w posiadaniu Ministerstwa Finansów. W związku z tym zwracam się z uprzejmą prośbą  

o poinformowanie mnie o treści tej opinii, najlepiej w formie przekazania mi jej kopii. 

Z poważaniem 

Marek Borowski 

 


